



Sektionsmöte Strands IF friidrott 2020-03-24

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat.

2. Närvarande

Närvarande:

Johanna Bolin, Anders Silén, Sandra Stark, Lars Renström, Lina Quick.

Frånvarande:

Mikael Ohlsson och Maria Lindelöf

3. Val av sekreterare för mötet

Lina Quick väljs till sekreterare för detta möte.

4. Godkännande av dagordning

Föreslagen dagordning godkänns.

5. Genomgång av tidigare protokoll

- **Styrelsens sammansättning:** Johanna har meddelat huvudstyrelsen.
- **Dagordning och protokoll:** Johanna har tagit fram en mall.
- **Ersättning idrottsutövare:** Anders har upprättat ett avtal som ska gälla mellan föreningen och elittränarna.
- **Avtal för elitsatsning:** Anders har upprättat ett avtal som ska gälla mellan föreningen och elittränarna. Anders har skickat avtalet till Håkan och Jocke och sen kommer han och Bernt (representant från "huvud-Strand") att skriva på. Vi får inte teckna avtal bara via vår sektion. *Avtalet gäller för år 2020. Nytt beslut för nytt avtal görs under hösten 2020 inför året 2021.*
- **Kostnader för träningsläger, gymnasieungdomar och äldre.** Med anledning av Coronapandemin kommer inget träningsläger att genomföras under våren 2020.
- **Arbetsgrupper**
 - **Blodomloppet:** Organisationen finns.
 - **Tävlingskommitté:** Under 2019 fanns en grupp bestående av tre personer (Kenneth, Harriets mamma och ytterligare en). Ordförande Johanna undersöker vilka som ingick i fjolårets tävlingskommitté och om berörda personer kan tänka sig att fortsätta. Johanna tar även kontakt med Marie Elfström angående Guldjakten.
 - **Tränargrupp:** Tränarna sköter kommunikationen via laget.se samt via sms-grupp i Supertext vilket bedöms fungera bra.
 - **Sponsor- och stipendiegrupp:** Under mötet beslutas att Anders Silén tillsammans med Sandra Stark hjälps åt att söka stipendier. Stipendierna har olika fokusområden (utbildning, föreläsningar, material osv). Under mötet diskuteras vikten av att ha målsättningar för vilken typ av stipendier som skall sökas och vilket fokus föreningen skall ha under året.

Under 2019 fick sektionen stipendium från bland annat Hudiksvalls Sparbank. Bidraget gick till inköp av material som t.ex. startblock, konor, häckar mm. Av den anledningen diskuteras om stipendier för år 2020 skall fokusera på utbildning och föreläsningar, då det tycks vara lättare att få den typen av bidrag. Under mötet beslutas att vi avvaktar sponsringsgrupp och har fokus på stipendier.

- **Aktivitetsgrupp:** Är tillsatt och består av Maria Johnson och Anna Lundh.
 - **Friidrottsskolan:** Sandra Stark driver frågan med tränarna för lågstadiegruppen
 - **Ansvariga för föreningskläder:** Camilla Thor.
 - **Ansvariga e-post:** Ordförande Johanna Bolin och kassör Anders Silén ansvarar för e-post. Vid mötet beslutas att Anders och Johanna har befogenhet att vidarebefordra det som behövs till berörda tränare. Vid tillfälle kommer styrelsen att se över e-posten och se över hur vi kan sortera i mappar.
 - **Ansvariga hemsidan:** (laget.se.) Under mötet diskuteras hemsidan och att vi borde nyttja hemsidan på ett bättre sätt. Hemsidan behöver bli bättre. Bernt på kansliet erbjuder oss en utbildning om vi är intresserade. Ordförande Johanna tillsammans med Lars R ansvarar för hemsidan. Under mötet diskuterades frågan om GDPR och om föräldrar bör godkänna bilder som läggs ut. Johanna undersöker detta med huvudstyrelsen samt med Joakim Enerud och hör efter om det finns en elektronisk GDPR-blankett. Ett förslag gällande klubbens Instagram och Facebook diskuterades. Under mötet diskuterades olika förslag vad gäller klubbens Instagram- och Facebooksida. Vid mötet beslutades att vi bör arbeta igenom vilka riktlinjer som skall gälla och vad som får publiceras. Sandra Stark ser över riktlinjerna dvs. "tänk på"-information.
 - **Veteran/vuxenträning:** Intresse finns men just nu avvaktar vi. Om träning för veteraner/vuxna skall hållas så är det lämpligt att börja i majmånad.
 - **Gymnasiestudier i Hudiksvall "Lokal idrottsutbildning – LIU":** Johanna har pratat med Eva Lambertsson på Hudikgymnasiet De har redan nu ett upplägg med teori och träning. Lina Quick har varit i kontakt med Louise Sandberg biträdande rektor, skolenhet 2. Från och med höstterminen 2020 erbjuder Bromangymnasiet LIU i friidrott med ett liknande upplägg som Hudikgymnasiet.
 - **Strands ungdomsspel och Guldjakter:** Just avvaktar vi Coronapandemin och se vad som blir av.
-
- **Strands friidrottsskola:** Med anledning av pandemin vet vi ännu inte om friidrottsskolan kommer att gå av stapeln sommaren 2020. Sandra Stark undersöker saken och tar upp frågan med lågstadiegruppens tränare. Under mötet konstateras att det är bra att lågstadiegruppen är med och arrangerar friidrottsskolan med anledning av att flest rekryteringar sker inom den målgruppen. Under mötet beslutas att vi planerar för att hålla friidrottsskolan och avvaktar vad som sker centralt från svenska friidrottsförbundet.
 - **Träningsstider på Glysis:** Samma dagar och träningsstider (måndag, onsdag, torsdag och söndag) som förra året har bokats av Marie. Glysis är bokad från och med den 4:e maj.

6. Ekonomi

Kassör Anders Silén berättar om det ekonomiska läget. Föreningen har ett nytt digitalt system som underlättar det ekonomiska arbetet. Anders berättar också att bidraget för träningsläger från Hudiksvalls Sparbank på 25 000 kr samt respektive 10 000 kr för det material som köptes in innan årsskiftet 2020 har kommit in.

Coronapandemin påverkar ekonomin. Just nu har vi ett lugnt läge. Eftersom läger utgår har vi färre utgifter. Samtidigt kommer Blodomloppet 2020 att flyttas till september 2020 kommer det ekonomiska läget att kraftigt påverkas. Klubben har sparat kapital, vid behov kan dessa komma till användning.

7. Blodomloppet

Blodomloppet flyttas till onsdag 9:e september.

8. Mötesfrågor

8.1 Avtal elitsatsning

Avtal elitsatsning för Victor och William Thor ska tas fram av Anders och Johanna så snart som möjligt.

Avtal för elittränare är klart.

8.2 Arbetsgrupper – Arbete pågår (se punkt 5)

8.3 Friidrottsskolan, hur tänker vi kring att köra friidrottsskolan i år? Ska planeringen påbörjas?

Styrelsen avvaktar beslut från Svenska friidrottsförbundet. Till dess arbetar vi utifrån förutsättningar att friidrottsskolan blir av.

8.4 Tävlingar i år? Funktionärslistor? Funktionärsutbildning?

Årets tävlingar är bestämda. Tävlingskommittén behöver tillsättas. Vi avvaktar Coronapandemin.

8.5 Kickoff inför utomhussäsongen

Styrelsen föreslår att aktivitetsgruppen har fria händer att planera Kickoff.

8.6 Städning och flytt från Holma till Gylis

Årets första träningsdag på Gylis är bokad till 4/5. Under mötet diskuteras flytt från Holma och att detta bör ske helgen innan den 4/5.

Mattor behöver inte flyttas, några vikter/stänger/gym flyttas till Gylis.

8.7 Medlemsavgifter

På mötet förtydligades att även ledare och styrelsemedlemmar behöver betala medlemsavgift. Om det inom familjen är fler än två som är medlem i föreningen så kan medlemskapet omvandlas till familjemedlemskap. Johanna B förtydligar att medlemsavgiften inte går till friidrottssektionen och

att avgiften därför inte täcker några kostnader. Försäkring ingår i medlemskapet, det är ytterligare ett tungt skäl till att alla medlemmar bör betala medlemsavgiften.

8.8 Ersättning ungdomstränare

Det har inte betalats ut någon ersättning sedan friidrottsskolan i somras. Under mötet beslutas att ungdomstränarna vid varje terminsavslutning lämnar in sina gjorda timmar till huvudtränarna i respektive grupp, så görs en utbetalning efter det.

Sandra visar hur Hudikgympan registrerar "arbetade timmar" och vid mötet beslutas att friidrotten använder en liknande mall att registrera ungdomstränarnas arbetade timmar. Sandra ser till att skapa ett liknande system/blankett för friidrotten.

På mötet beslutas att ungdomstränarna får 50 kr/gång. Anders samlar in och ser till att betala ut till ungdomarna. Anders Silén ser till att ungdomstränarna får ersättning via Swish.

9. Övriga frågor

HFIF ska ha årsmöte men tid och plats är oklart. På mötet beslutas att Johanna B åker tillsammans med Marie E.

Övrig fråga gällande Glysis och hur nedgången det blivit. På mötet diskuterades att det vore bra om någon från friidrottssektionen är med på något möte, vid tillfälle, på Glysisvallen. Glysis är rätt nergången, sargar lossnar, sand är dålig mm.

Om planer finns för att Glysisvallen skall rustas så är det viktigt att friidrottsektionen blir involverad och får tycka till kring det som berör friidrotten. På mötet diskuteras om det finns möjlighet att komma med förslag på enkla förbättringar, material som lånas ut till skolor, dränering som inte riktigt fungerar som den ska. På mötet beslutas att Sandra Stark kontaktar Lars Ståhl om möjligheten att involvera friidrotten i Glysisvallens framtidsplaner.

På mötet beslutas att Anders S och Sandra S träffas på Glysis tisdag den 28/4 (innan nästa styrelsemöte) för att inventera läget/se över vad som eventuellt behöver åtgärdas.

Anders S informerar om nytt upplägg för tränarutbildningar. Från och med nu måste alla söka bidrag innan man går utbildningen. Ansökan om dessa bidrag görs via Idrottonline. Vid mötet beslutas att den som vill gå utbildning skickar uppgift om vilken utbildning det gäller till Anders Silén så ser Anders till att ansöka om bidraget.

Vid mötet diskuterades färgdoften i Holma. Johanna B frågar ägarna till Holma om ventilationen och vad som gäller för lackringsfirman. Bra att tänka på är t.ex. att låta de yngsta grupperna vara i Holma så lite som möjligt.

10. Nästa styrelsemöte

- Tisdag 2020-04-28 kl. 18 på kansliet alternativt via digital länk. Sekreterare: Lars R.
- Torsdag 2020-05-28 kl. 19:00 på Kansliet. Sekreterare: Ej bestämt.

11. Mötets avslutande

Mötet avslutades.